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Godkendelse af referat fra d. 3/12 2022 

• Referatet godkendt 
 
Orientering fra formanden 

• Pga. stormene i 2022 regnede vi med større udgift til flisning, men den blev endnu højere. 
Vi i bestyrelsen mener, det er en rigtig god ordning, men også en dyr ordning, og vil derfor 
lægge ud til generalforsamlingen at beslutte, om der fremover skal være flisning 1 eller 2 
gange årligt – eller slet ingen. 
 

• Aftale er lavet med Jørgen nr.140 vedr. slåning af grønne områder, græsrabatter mm. 
 

• Som nævnt i referat fra sidste bestyrelsesmøde er vores legeplads i dårlig stand. Vi 
bibeholder legepladsen indtil videre med de redskaber, der er. Jørgen har påtaget sig 
opgaven, at gå dem efter. Dorte undersøger, om vores forsikring dækker, hvis nogen 
kommer til skade på legepladsen.(Efterfølgende oplyst fra ALKA at vi heldigvis har en 
ansvarsforsikring, der dækker eventuelle ulykker). 
 

• Vores træer ved Stubbe Strandvej trænger til beskæring. Dorte hører Boye, om han vil 
gøre det samtidig med, at han beskærer træerne på de 2 stier. Jørgen fjerner de døde 
træer i vores “lille skov” ved legepladsen. 
 

• Væltede træer, bred bevoksning, opkørte rabatter og andre problematikker blev drøftet. 
Der sendes mail til ejerne. 
 

• Der er møde i Fællesforeningen D.17/3, hvor Dorte og Lars deltager. 
 

• Det er politisk besluttet, at der bliver 2 modeller at vælge mellem for den enkelte 
grundejerforening vedr. affaldssortering. Alle har fået orientering fra Refa i e-Boks. 
1. Standard løsning med tømning på parcellen 
2. Miljøstationer 

          Der sendes brev til Refa med spørgsmål om hvor mange miljøstationer, man påtænker at  
opsætte og hvor, hvis denne løsning vælges. 
På den kommende generalforsamling 29/4 beslutter medlemmerne, hvilken løsning vores 
forening ønsker. 

 
Orientering fra kassereren 

• Regnskabet for 2022 er godkendt af bilagskontrollanterne, og efterfølgende godkendt og 
underskrevet af bestyrelsen. Udsendes sammen med indkaldelse til generalforsamlingen 

• Foreningen støtter med glæde Sankt Hans arrangement 2023. 
• Vejhjørnerne er udbedret efter den aftale, der er indgået med entreprenøren. 

 



 
Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

• Bord/bænke males og sættes ud efter sommertiden starter. 
 
Eventuelt 

• Den årlige markvandring foretages i weekenden 24-25/6. 
  

 
 
Pbv. Annelise/sekr 
 
 

	
	

 


